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To: 5.1.28 EES

@minvws nil;IEEE)IEEE @minvws. ni]Cc: 512 512e |

5.1. @minvws.nl]
From: 5.1.28

Sent: Fri 10/16/2020 1:19:35 PM

Subject: RE: advies corona van de klankbordgroep

Received: Fri 10/16/2020 1:19:35 PM

Bespreek maandag anders even met || EXEEH wat handig is. Mijn inschatting is dat als je dit gesprek aangaat, je de hele sessie

vult en geen tijd
meer over hebt voor de Innovatie-impuls. Dat kan natuurlijk, maar is even een afweging of je dat wilt. Wellicht zijn er ook nog
andere momenten

te bedenken om jou een terugkoppeling te laten geven, want dat is denk ik wel waardeval.

Groet, IEEEZN

var:IEE) EER rir i>

Verzonden: vrijdag 16 oktober 2020 15:09

Aan: FET eminvws.>;TEE)SEED© minvws.ni>
CCy 512 51.2e ) EEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: advies corona van de klankbordgroep

Ter voorbereiding op de volgende klankbordgroep, waar we de innovatie impuls gaan bespreken, las ik (toegegeven: voor het

eerst) dit advies. Het valt me op dat we, naast de geleerde lessenbrief, heel veel van dit advies afdekken met de Covid-strategie
die we met de cliéntenorganisaties hebben afgesproken en waar we actief op monitoren. Ik zou ze daar best graag kort op mee

willen nemen, zodat ze zien dat we echt werken aan de vraagstukken die zij benoemen. even met

bespreken?

Groeten, EARS

Verzonden:—7 september 2020 13 :00
:

A 1. ® minvws.nl>; 51.2 512 minvws.nl>;

| 5.1.2e ) A

i

.nl>;
. A. @minvws.nl>; ) minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: advies corona van de klankbordgroep

Ter informatie, hierbij het (ongevraagde) advies van de klankbordgroep Volwaardig leven over de punten die zij in coronatijd
zijn tegengekomen. In grote lijnen komt dit overeen met de punten uit onze Kamerbrief met de geleerde lessen. Zij zullen hun

advies ter informatie ook nog aan VGN en de cliéntorganisaties meegeven. Wij plaatsen het verder op onze website en geven

een korte reactie in de vgr.

Groet JEERN

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 09:36

Aan: EE @minvws.ni-;[IIEEECEToninvws n>;
mail.com>

Onderwerp: Fwd: advies corona van de klankbordgroep

Dag] 5.1.2e

Onderstaand de mail die ik heb gestuurd aan de klankbordgroep.

En ik heb het advies 'vormgegeven' en in een pdf opgeslagen.
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——————- Doorgestuurd bericht --------

Onderwerp:advies corona van de klankbordgroep

Datum:Fri, 4 Sep 2020 09:26:11 +0200

vanSEENESET«home.nl
Aan: BREN

1b.

A.

)

;

5.12¢ [IRON5 12
5.1.2e

Beste leden van de klankbordgroep,

De afgelopen weken is het stil geweest rondom de klankbordgroep, maar dat wil niet zeggen dat er niets 1s gebeurd.

BE3-n 1k hebben samen

met [RENE spoken over de 2 ZOOM-bijeenkomsten die de klankbordgroep
heeft gehouden over Corona. Op basis van het conceptverslag dat ik aan jullie heb gestuurd en de opmerkingen die ik

daar op heb gekregen (dankjewel!) hebben we een advies gemaakt. Zie bijlage.

Het advies bestaat uit 10 punten en kan als volgt worden samengevat (zie ook de tekst in het advies):

“Het is goed dat een kwetsbare groep mensen wordt beschermd, maar deze bescherming mag niet ten koste gaan van

alles. Leg uit watje doet en waarom en laat cliénten, naasten en zorgmedewerkers meepraten over het beleid. Zorg
voor maatwerk met oog voor het sociale aspect. En vergeet niet dat er ookgoede dingen gebeuren. Probeer deze vast te

houden. Laatje er ook niet door verblinden, want er zal ‘puin geruimd’ moeten worden. En tot slot: als de

samenleving weer meer vrijheid krijgt, vergeet dan de gehandicaptenzorg niet!”

Het is een uitgebreid advies geworden. Omdat we de inbreng van de leden van de klankbordgroep goed tot z'n recht

willen laten komen en organisaties zoals Iederin, VGN (die met het ministerie om tafel zitten) zoveel mogelijk
voorbeelden mee willen geven die zij kunnen gebruiken om hun argumenten kracht bij te zetten. Zij zitten regelmatig met
VWS en anderen om tafel en kunnen onze ervaringen gebruiken.

Hoe gaat het nu verder met het advies?

- We hebben het advies verstuurd aan |NCIEIcn daarmee officeel advies uitgebracht aan het team volwaardig
leven en aan de minister.

Rat
voorzitter het advies ter informatie aan de organisaties sturen en daarbij proberen ommele

om tafel te gaan. Het 1s gezien de tijdsinvestering voor haar niet mogelijk om met alle partijen om tafel te

gaan.

- Tk ga overleggen met de communicatiemedewerkers van VWS om het advies (in een verkorte versie) op de website te

krijgen.
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- Zodra de tekst op de website Volwaardig Leven staat zal ik jullie informeren. Dan kunnen we er ook allemaal op sociale

media aandacht aan geven.

Ik hoop dat jullie je herkennen in het advies en dat de ervaringen en tips kunnen worden gebruikt door iedereen die over

dit onderwerp in gesprek gaat.

Ook voor jullie als leden is het wellicht behulpzaam?

Hartelijke groet.


